
Zápis z jednání školské rady konané dne 10. 1. 2023 
 
 
Přítomni: 

- za rodiče: Petra Bártová, RNDr. Zuzana Sochorová Vokáčová, Ph.D 
- za pedagogické pracovníky: Edita Hovadová, Mgr. Jitka Predigerová 
- za zřizovatele: Ondřej Prášil – starosta, Ing. Arch. Ing. Tomáš Lohniský – 

místostarosta  
 
Hosté: 
Mgr. Ivana Ullmanová, Mgr. Lucie Koudelková, Mgr. Eva Srbová 

Program jednání: 

1. Vzájemné přivítání členů školské rady 

Školská rada se sešla v plném počtu. Jako hosté byly přítomny paní ředitelka a 
obě zástupkyně pro první a druhý stupeň. V úvodu se stávající členky uvítaly 
s novými členy rady: panem Ondřejem Prášilem a panem Ing. Arch. Ing. 
Tomášem Lohniským. 

2. Dotaz na řešení ranního dopravního provozu kolem školy a další dopravně 
technické dotazy 

Na základě bodu ze zápisu z minulého zasedání školské rady došlo znovu 
k otevření otázky ranní dopravní obslužnosti školy.  

a) Diskutovala se situace kolem parkoviště u hlavní budovy (roh ulic 
Komenského a Školní), které je zvláště v ranních hodinách přetížené 
díky vysazování dětí z aut. Tímto dochází ke značnému zhoršení 
veškeré dopravní situace v této části obce. Zástupci vedení města 
ubezpečili radu, že situace se momentálně aktivně řeší a seznámili radu 
s navrhovaným řešením (typu K+R, Kiss and ride, systém krátkého 
zastavení a pokračování v jízdě). V nejbližší době radě zašlou v tomto 
ohledu související dokumenty.  

b) Členové rady diskutovali návrh na možnost připravit informativní leták (či 
jinou vhodnou formu prezentace) pro rodiče (ráno autem dopravujících 
se dětí) s návodem, jak nejefektivněji pomoci plynulosti ranní dopravní 
situaci. 

c) Jednou z přítomných byl vznesen dotaz na umístění nového přechodu, 
který by pokračoval v cestě od „u knihovny“ na chodník ke škole. Cílem 
bylo, aby děti i dospělí nemuseli celou křižovatku obcházet, resp. si 
zkracovat cestu přes silnici v místě, kde přechod není. Zástupci města 
přislíbili zjištění možností. Byli jsme seznámeni s faktem, že toto řešení 
situace by pravděpodobně vyžadovalo stavební úpravy komunikace, kdy 
by mohlo dojít ke snížení stávajícího počtu parkovacích míst. 

d) Dvě z přítomných se dotázaly na umístění dopravních zrcadel u zadního 
výjezdu ze školy s cílem zvýšit bezpečnost při vyjíždění vozidel ze 
zadního parkoviště školy. Všichni přítomní s návrhem souhlasili. 
Zástupci města zjistí možnosti případného řešení. 



 

3. Vyšlapané cestičky v zatravněných oblastech kolem školy  

Paní ředitelka navrhla k prodiskutování umístění dlaždic na vyšlapané cestičky 
v travnatých částech školního areálu, kterou jsou v dnech s nepříznivým 
počasím rozbahněné. Všichni s navrhovaným řešením souhlasili jako s velice 
vhodným. Zástupci města přislíbili zajištění realizace. 

4. Komunikace škola vs. rodič 

Zástupkyně školy berou na zřetel prosbu ze strany rodičů (přednesený 
předsedkyní) o rozšíření vzájemné komunikace. V rámci toho dojde k rozšíření 
některých veřejně poskytovaných informací na webu školy. 

Diskutovala se i otázka oznamování personálních změn rodičům dotčených 
žáků. Informovat dotčené rodiče bude příště přímo vedení školy. 

5. Digitalizace dokumentů 

Předsedkyně vznesla dotaz, zda by vybrané dokumenty (konkrétně tzv. 
generální souhlas a souhlas se zpracováváním fotografií) ve škole mohly být 
digitalizovány a podepisovány rodiči elektronicky přes již existující aplikace. 
Zástupci školy o konkrétně o tomto kroku neuvažují, nicméně snahu o čím dál 
větší digitalizaci podporují. 

6. Provoz školy – nová aula a sborovna 

Byly diskutovány technické a další záležitosti související s plánovanou realizací 
2. etapy projektu výstavby naší školy (aula, zázemí školní kuchyně) a možné 
dostavby zázemí pro pedagogický sbor. Zástupci města radu a přítomné hosty 
informovali o aktuálním stavu. V rámci toho vyzvali zástupkyně školy a paní 
ředitelku k přednesení požadavků na řešení projektu auly a sborovny z pohledu 
školy za účelem aktualizace jejich stávajících potřeb. Řeší se i hledání 
odpovídajícího dotačního titulu. 

7. Svazková škola 

Zástupci města seznámili ostatní se situací související s projektem svazkové 
školy, která by se měla realizovat v dolní části města. 

8. Návrh na spolupráci 

Předsedkyně rady přednesla návrh Ústavu fyzikální chemie Jaroslava 
Heyrovského na možnou spolupráci, která by se dala domluvit „na míru“. Ústav 
nabízí přednáškový cyklus, workshopy a divadelní představení, a to jak pro žáky 
prvního i druhého stupně. Případná divadla by se mohla dít na půdě školy. 
V případě workshopů by se předpokládal výjezd třídy do specializované učebny 
na Ústavu fyzikální chemie Jaroslava Heyrovského sídlící v Praze na Ládví 
s velice dobrou přístupností z Odoleny Vody (včetně ústavního parkoviště). 



Spolupráce by mohla být zveřejněna a prezentována na stránkách školy. 

9. Vlhkost v prostorách školy 

Paní ředitelka radu informovala, že za účelem snížení vlhkosti v prostorách 
školy vedení města naistalovalo ve dvou prostorách tzv. elektroosmotické 
jednotky. Jejich vliv na snížení vlhkosti bude pravidelně sledován a 
vyhodnocen. Paní ředitelka vedení městu za tento krok poděkovala. 

V souvislosti s vlhkostí v jedné z dalších místností přislíbili zástupci města 
prošetření stavu dešťové kanalizace. Nejdříve však musí dojít k dohledání 
podkladů z předešlého zjišťování zmiňovaného stavu, na který se dále naváže 
a bude se řešit. Problém dešťové kanalizace je problém dlouhodobý. 

10. Školní zahrada 

V souvislosti s předchozím bodem byla diskutována možnost zřízení školní 
zahrady a nalezení vhodného dotačního titulu. Zástupci města myšlenku zřízení 
školní zahrady podporují. Všichni však souhlasili, že nejdříve musí být vyřešena 
situace s případnou opravou zmiňované dešťové kanalizace.   

11. Kapacita školy, zápis do prvních tříd 

Byla diskutována kapacita školy pro budoucí třídy prvňáčků, stávající situace a 
výhledy na roky budoucí.  

12. Bakaláři 

Byl podán dotaz, zda lze zjistit, kolik rodičů sleduje známky svých dětí. Dotaz 
bude předán na IT podporu školy a rada bude informována statistickým 
přehledem.  

13.  Využívání kapacity tělocvičen 

Ze stran městských zástupců byl podán dotaz na využívání kapacity školních 
tělocvičen. Podle odpovědné osoby je volná kapacita tělocvičen využita plně. 

14. Závěr 

Pro příští jednání školní rady předsedkyně opět navrhne několik možných 
termínů.  

Zapsala: 

RNDr. Zuzana Sochorová Vokáčová, Ph.D 


